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Det ble informert om utbyggingsplanene/skissene . La frem forslagene til innhold i

Dagsenteret og Bombolimfene, som det er blitt snakket om på Byggekomitemøtene.

• Hjemmesykepleien ytret ønske om en omkledningsgarderobe med dusj, WC og vask.

Slik sykehjemmet har i dag. Det ble også ytret ønske om garderobeplass utenfor

vaktrom for å henge opp ytterklær. Behov for låsbare skap inne på vaktrommet til

oppbevaring av verdisaker.

• Låsbare skap til oppbevaring av verdisaker er et sterkt ønske på alle arbeidsrom.

• Hjemmesykepleien ønsker en kjøkkenkrok med evt. kjøleskap, kaffe-/vannkoker,

mikro , stekeovn? og oppvaskmaskin på arbeidsrom , som de kan bruke på kveldstid når

kantina er stengt.

• Hjemmesykepleien ønsker et "stille" rom i tilknytning til arbeidsrommet til

rapportskriving. De kan være opptil 14 stk på vakt samtidig.

• Posthyller for ansatte på respektive avdelinger.

• Det ble ytret ønske om både utvendig og innvendig bod til bombolimfene. Utvendig

bod til oppbevaring av større gjenstander som bruker ønsker å ta vare på. Innvendig

bod til oppbevaring av forbruksvarer, bleier, dyner, puter, sengetøy, evt. medisinsk

utstyr. Bombolimf avd. D får inkontinentutstyr for 1 mnd. av gangen, i stedet for 3

mnd. slik det er i hjemmesykepleien.

• Internettkaffe i Dagsenterdelen.

• TV på alle rom på sykehjemmet . Pasientene er der over kortere perioder , og det er

kanskje enklere å ha en TV permanent på rommene . Se på ordningen ved St. Olavs...



• Hvis det fremdeles skal være brannansvarlig ved Helsesenteret, bør branntavlen

plasseres lett tilgjengelig for brØØVarrlig. Mye rom og et stort område å holde

oversikt over gjør at det beste alternativet vil være å ha direkte alarm til Brannvesenet,

slik at Brannvesenet kan ha ansvaret.

• Det ble snakket litt om miljøvennlig destruksjon av bekken og urinflasker, slik Siv

Iren Andersson nevnte ved siste møte i Byggekomiteen. Siv Iren kan kanskje sjekke

med andre institusjoner, bl.a. St. Olav, om hvordan systemet fungerer og evt. kostnad?

• Hvordan skal brukerne i Bombolimf alarmere om hjelp? Ringesnor eller

trygghetsalarm via Hjelp 24?

• Snakket om boenhet for ektepar, som er litt større enn standard boenhet. Hva skjer

hvis den ene dør, må den gjenlevende flytte for å frigjøre rom til andre ektepar?

Meningen er jo at man skal kunne bo der livet ut. Er det plass til ektepar i standard

boenhet?

• Helikopterlandingsplassen har størst betydning for legekontoret. Det var ingen

representanter fra legekontoret på møtet.

Mvh.

Line Beate Singstad Solli

Tillitsvalgt Norsk Sykepleierforbund.
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